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Beantwoording Statenvragen cie. OGB 15 juni jl. 
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Geachte statenleden,

In de commissie OGB van 15 juni heeft gedeputeerde Brink bij de actualisatie van de POV
toegezegd dat gedeputeerde Jumelet terugkomt op de vragen van de Partij voor de
Dieren en GroenLinks over de vrijstellingenlijst. Bij deze geef ik graag gehoor aan deze
toezegging.

PvdD, mevrouw Zuiker:
1. Waarom staan haas en konijn op de lijst soorten vrijstelling ruimtelijke inrichting,

bestendig beheer en onderhoud? Het gaat slecht met deze diersoort.
Antwoord: In de toelichting op artikel 3.2 van de provinciale omgevingsverordening (POV)
waarin deze soorten zijn vrijgesteld is uitgeschreven welke overwegingen ertoe hebben
geleid om soorten op de vrijstellingslijst te plaatsen. De recente plaatsing van haas en
konijn op de Rode Lijst heeft hier geen invloed op.

2. Waarom hebben we rode lijst soorten op de vrijstellingenlijst laten staan?
Antwoord: De rode lijst heeft geen wettelijke status. Voor het kunnen vrijstellen van een
soort dient getoetst te worden aan het artikel 3.15 lid 3 van de Wnb. Hierin is opgenomen
dat een soort vrijgesteld kan worden als deze soort niet in zijn voortbestaan worden
bedreigd of dat gevaar kan lopen. Aan deze bepaling is getoetst bij het aanwijzen van de
soorten op deze vrijstellingslijst. Zie verder de toelichting bij bijlage IV van de POV.

3. Ook de egel staat er nog op, waarom? Als er aanleiding is tot nader onderzoek, dan
haal je dit dier toch uit voorzorg van de lijst?

Antwoord: Zie de toelichting bij bijlage IV van de POV.

4. Informatieverzoek kan PS inzicht krijgen in het faunaregistratiesysteem.
Antwoord: Het FRS is een bedrijfssysteem van de FBE. U kunt de FBE vragen of zij u inzicht
willen geven.

5. Kunnen we een overzichtskaart ontvangen van de jachtvelden die in een WBE-
werkgebied liggen?

Antwoord: Ja, deze worden u zo spoedig mogelijk toegezonden.

Groen Links, mevrouw Slagt-Tichelman:
1. Waarom staat de wilde eend op de lijst soorten vrijstelling ruimtelijke inrichting,

bestendig beheer en onderhoud? Het gaat slecht met deze diersoort.


















Antwoord: De wilde eend staat niet op deze lijst

Ik hoop u zo voldoende duidelijkheid te hebben gegeven.

Met vriendelijke groet,

Henk Jumelet
Gedeputeerde

+31 592 365555
h.jumelet@drenthe.nl
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Volg ons op

Dit bericht en de bijgevoegde bestanden zijn vertrouwelijk en allleen bestemd voor de geadresseerde(n).
Indien u dit bericht niet in goede staat ontvangt, waarschuw dan de afzender.
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